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MØTELEDER  President Olav K. Vaaje  

FRA NORGES SKYTTERSTYRE 

Olav K. Vaaje, Torben Knudsen (varamedlem for 

Henning Ivarrud) Jan Åge Gjerstad, Oddbjørn Meland, 

Heidi Skaug, Jens Sverre Knutsen, Olav Johan Lystad og 

Kristin Lund (sak 95, 98, 99 og 101).  

Følgende varamedlemmer til Norges Skytterstyre var til 

stede uten stemmerett: Hilde Lunden Lang‐Ree, Jan 

Håvard Refsethås, Leiv Reksten og Kenneth Stubstad   

FRA ADMINISTRASJONEN 

Jarle Tvinnereim og Terje Vestvik. Tor Laugen var til 

stede i sak 99 og 100. Viktor Storsveen var til stede 

innledningsvis i sak 102. 

ANMERKNINGER  Sakslisten og innkallingen ble godkjent. 

 
 

 Sak 90/2013   Godkjenning av protokoll fra styremøte september 2013 

 
Protokollen for styremøtet den 23. september ble enstemmig godkjent. 
 
 

 Sak 91/2013   Møteplan for Norges Skytterstyre 2014 

 
Norges Skytterstyre vedtar følgende møteplan for 2014: 
1.  Søndag‐mandag  16 ‐ 17. februar  Oslo/Gardermoen  
2.  Mandag  24. mars  Oslo 
3.  Mandag  5. mai  Oslo/Gardermoen 
4.  Mandag  2. juni  Oslo/Gardermoen 
5.  Torsdag  31. juli    Sandnes  
6.  Søndag‐mandag  21.‐ 22. september  Oslo/Gardermoen, vara innkalles 
7.  Mandag  3. november  Bergen 
8.  Fredag‐søndag  5.‐7. desember  Oslo 
Endelig møtested bestemmes ved innkalling. 



 Sak 92/2013   Møteplan DFSU 

 
DFSU har iht. bestemmelsene i Skytterboka fremmet forslag til møteplan for 2014. 
 
Norges Skytterstyre vedtar følgende møteplan for DFSU i 2014: 
1.  Mandag  3. mars   Oslo/Gardermoen 
2.  Mandag  12. mai  Oslo/Gardermoen 
3.  Mandag  4. august    Sandnes 
4.   Mandag   8. september  Videomøte 
5.   Lørdag‐søndag  29.‐30. november  Oslo  
 
Endelig møtested bestemmes ved innkalling 
 
 
 

 Sak 93/2013   Representasjon for Norges Skytterstyre 2014 

 
Følgende representasjon for Norges Skytterstyre vedtas for 2014: 
 

1. Kurs for nye tillitsvalgte i samlagene, Oslo/Gardermoen, 25.‐ 26. januar 
  Olav K. Vaaje og Olav Johan Lystad 
 

2. NM i skifeltskyting Øvrebø, 1. – 2. mars 
Jens Sverre Knutsen 
 

3. Landsskytterstevnet 31. juli ‐ 8. august, Sandnes 
Alle 
 

4. Norgescupavslutning 29. august ‐ 31. august på Nordmøre.  
Skytterlagene Fosna, Aspøy og Straumsnes og Reinsfjell  

Heidi Skaug 
 

5. Nordisk mesterskap i bane‐,felt,‐og felthurtigskyting, Danmark, 4.– 7. september 
Presidenten, lagleder Henning Ivarrud, representant for DFSU 
 

6. NM skogsløp, september/oktober    
Heidi Skaug 

 
7. Regionalt seminar Sørlandet og Vestlandet 1.‐ 2. november, Bergen 

Sørlandets representant og Oddbjørn Meland 
 

8. Regionalt seminar Østlandet 8.‐9. november, Gardermoen  
Jan Åge Gjerstad 
 

Styremedlemmer representerer DFS ved møter i landsdeler/landsdelskretser/samlag etter 
kunngjøring på et foregående styremøte. Reiser utover dette må avklares kostnadsmessig 
med presidenten. 

 
 



 Sak 94/2013   Nordisk Mesterskap 2015 

 
Nordisk mesterskap arrangeres årlig etter turnus mellom Sverige, Danmark og Norge. Normalt 
tidfestes konkurransen til første helgen i september fra torsdag til lørdag, med hjemreise søndag 
morgen. I 2015 er det Norges tur til å arrangere mesterskapet.   
 
Mesterskapet skal i utgangspunktet være selvfinansierende. Det innebærer at arrangøren blant 
annet skal dekke kostnader til opphold for 25 utøvere og ledere fra hver nasjon, totalt 75 
personer. Det er kun medaljer og vandretrofé som dekkes/framskaffes av DFS. I tillegg er det 
etter søknad de siste årene normalt blitt utbetalt et bidrag fra DFS på 60 000 kr til arrangøren.  
 
Tradisjonelt har mesterskapet når det legges til Norge blitt tildelt etter turnus mellom 
landsdelene. I følge denne turnus er det Nord‐Norge sin tur til å arrangere konkurransen i 2015. 
Det er imidlertid mottatt signaler fra representanter for Svenska Skyttesportforbundet (SvSF) om 
at deres trange økonomi knyttet til grovkalibersatsing ikke gir rom for lange reiser til eksempelvis 
Nord‐Norge, med den konsekvens at de da ikke kommer til å stille.  
 
Administrasjonens drøfting 
Det er svært viktig og av overordnet betydning å beholde Sverige som deltakernasjon i 
mesterskapet. Uten deres tilstedeværelse blir det ikke et Nordisk mesterskap. Med Danmark og 
Norge som deltakernasjoner blir det eventuelt kun en landskap.   
 
Å tildele mesterskapet til Nord‐Norge i 2015 vil derfor ha store konsekvenser for det framtidige 
nordiske samarbeidet, og for Nordisk mesterskap spesielt. Sett i lys av de mottatte signaler om 
trang økonomi i SvSF vil en tildeling av mesterskapet til landsdelen, med ett års fravær av svenske 
skyttere, gi en økt risiko for at de trekker seg permanent ut av mesterskapet.  
 
For 2015 vil administrasjonen derfor foreslå at mesterskapet utlyses i Østlandet og Midt‐Norge. 
Slik administrasjonen ser det, er det ikke heldig at Nord‐Norge som landsdel permanent fratas 
muligheten for å kunne arrangere det nordiske mesterskapet. Etter mesterskapet i 2015 bør 
derfor saken tas opp til ny vurdering før det lyses ut for tildeling i 2018. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Administrasjonen gis i oppdrag å gjennomføre utlysning i Midt‐Norge og Østlandet for å skaffe 
arrangør til Nordisk Mesterskap 2015. Arrangementet skal gjennomføres iht. gjeldende statutter. 
Søknadsfrist settes til 15. januar 2014. 
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag vedtatt med 6 mot 1 stemme.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Sak 95/2013   Prioritering av arbeidskrevende oppgaver 

 
Administrasjonen har for tida uvanlig mange krevende arbeidsoppgaver som tar mye ressurser. 
Det er problematisk å få tid til å gjennomføre alle arbeidsoppgavene på en tilfredsstillende måte, 
og generalsekretæren ser det nødvendig å foreta en gjennomgang og prioritering av 
arbeidsoppgave fram til juni 2014. 
I utgangspunktet er Skytterkontoret dimensjonert for å ta seg av faste gjøremål som er vedtatt av 
Skyttertinget, Norges Skytterstyre og gjennom organisasjonens oppdrag og regelverk.  
 
De siste to årene har administrasjonen hatt et betydelig ekstraarbeid med nytt søknadsregime 
om offentlige midler, samt oppfølging knyttet til forslag om reduksjon i bevilgninger. Dette 
gjelder spesielt ledelsen, som har fått mindre tid til intern utvikling og oppfølging av kontoret. 
Med stabil og dyktig arbeidskraft har dette likevel gått fint, og planlagte aktiviteter blir 
gjennomført.  
 
Den mest arbeidskrevende ekstraoppgaven er utvilsomt gjennomgangen av DFS sin framtidige 
forsvars‐ og samfunnsrolle. Arbeidsgruppa skal etter planen ha møte ca. hver 14. dag, og det er 
mye oppfølgings‐ og skrivearbeid mellom møtene. Arbeidsgruppas rapport blir svært viktig og 
helt avgjørende for DFS sitt framtidige samfunnsoppdrag og finansiering.  
 
Styret har også vedtatt å utarbeide strategi for omdømme‐ og merkevarebygging samt ny 
kommunikasjonsstrategi, en prosess som går parallelt med arbeidsgruppa sitt arbeid.  
 
Utover dette kommer prosess med Norsk Skyttertidende, hvor dagens redaktør vil slutte i løpet 
av 2014. Videre påløper ekstraordinært arbeid med rullering av langtidsplanen, samt omfattende 
virksomhet i tilknytning til innføring av elektronisk målmateriell på LS‐felten.  
 
Sak angående generell innføring av kaliber 5,56 i DFS ble på Skyttertinget 2011 bestemt å legges 
fram på nytt senest om 3 år. Det vil si innen Skyttertinget 2014. Saken krever fortsatt ytterligere 
utredning, og vil også være arbeidskrevende for administrasjonen. Administrasjonen mener på 
bakgrunn av det store arbeidspresset at utsending av sakspapirene til Skyttertinget 2014 ikke kan 
foregå før 15. juni. Skal sak om kaliber 5,56 få en forsvarlig utredning, er det også nødvendig at 
man er svært restriktiv med å fremme andre saker til Skyttertinget 2014.     
 
Administrasjonen fastslår på bakgrunn av det store arbeidspresset for øvrig, at utsending av 
sakspapirene til Skyttertinget 2014 bør utsettes en måned til 15. juni. Skal sak om kaliber 5,56 få 
en forsvarlig utredning, er det også nødvendig at man er svært restriktiv med å fremme andre 
saker til Skyttertinget 2014.     
 
Administrasjonen har på bakgrunn av ovenstående satt opp en prioritering av gjøremål. 
 
Prioriteringen er satt opp i 3 kategorier: 
Prioritering kategori 1 og 2 gjennomføres før 15. juni 2014 
Prioritering kategori 3 gjennomføres etter 15. juni 2014 
 
 
 
 
 



Aktuelle oppgaver  Prioritering 

Arbeidsgruppa DFS  1 

Rullering Langtidsplan 2012‐2016  2 

Strategiarbeid kommunikasjon, omdømme‐ og merkevarebygging  2 

Kaliber 5,56  2 

Elektronikk felt  2,3  

Prosess NST    3 

 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
1. Norges Skytterstyre tar administrasjonens prioritering av arbeidskrevende oppgaver til 

etterretning.  
2. På bakgrunn av den krevende arbeidssituasjonen i administrasjonen vil styret sende brev til 

samlagene om å være særdeles tilbakeholdne med å fremme saker til Skyttertinget 2014. 
Skytterstyret vil der også informere om at utsendingstidspunktet for saker til Skyttertinget 
2014 kan bli utsatt til mandag 16. juni. 

 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 96/2013    Samarbeidsavtale med Norske Vandrerhjem 

 
Samarbeidsavtalen formål er å tilby medlemmer av DFS rabatt ved bruk av Norske Vandrerhjem 
som overnattingssted.  
  
Samarbeidsavtalen er i første omgang ettårig, der ytinga fra Norske Vandrerhjem i praksis er at 
medlemmer av DFS får gratis medlemskap i 2014. Normalt koster medlemskap for 
enkeltmedlemmer 150 kroner.  
 
Gjenytelsen fra DFS er å informere om avtalen på våre nettsider, og utsendelse av informasjon av 
avtalen til samlag, landsdelskretser og skytterlag.  
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Samarbeidsavtalen mellom Det frivillige Skyttervesen og Norske Vandrerhjem godkjennes.  
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Sak 97/2013   Offisiell Facebook‐side DFS 

 
DFS sin nåværende Facebook‐gruppe ble opprettet i 2011. Gjennom sin funksjonstid har den 
etablert seg som en diskusjonsgruppe/forum for de nærmere 6000 medlemmene som til nå har 
blitt godkjent og lagt til gruppen. Facebook‐gruppen har blitt svært populær, og bare i 2013 er 
det startet ca. 1 000 forskjellige diskusjonstråder. 
 
Administrasjonen mener DFS nå bør endre sin Facebook‐profil til Facebook‐organisasjon. Det vil 
gi mange flere muligheter, samt at det blir lettere å administrere innholdet, uavhengig av om 
man selv har en personlig Facebook‐profil. 
 
Administrasjonens drøfting 
DFS Facebook‐gruppe har vært benyttet som en informasjonskanal for organisasjonen sentralt og 
en forlengelse av DFS egen hjemmeside og andre informasjonskanaler. Der har vi nådd ut til et 
stort antall skyttere. 
 
Gruppen har fra opprettelsen til dags dato hatt stor ”takhøyde” med rom for ytringsfrihet og 
stort engasjement i diskusjonene. Gruppen har stort sett moderert seg selv gjennom 
diskusjonstrådene. Vesentlig er det at medlemmene selv kan starte diskusjonstråder i tillegg til å 
kommentere informasjon som er lagt ut av DFS sentralt. En sjelden gang har DFS‐sentralt henvist 
til spilleregler for sosiale media, og aktivt gått inn for å moderere diskusjonstrådene. 
 
I forbindelse med at Facebook som sosialt media utvikler seg, har nye funksjoner og 
bruksområder blitt tilgjengelig både for den enkelte bruker og for ulike grupperinger i samfunnet 
forøvrig. Facebook Organisasjon er tilrettelagt for organisasjoner som ønsker å være synlige og 
tilgjengelige på sosiale media.  
 
DFS som Facebook‐gruppe er således ”utgått på dato” og i samsvar med de fleste andre større 
organisasjoner ønsker administrasjonen å opprette en offisiell Facebook‐side for DFS. Der er det 
bare DFS selv som kan legge ut saker (tråder).  
 
Den nåværende FB‐gruppen kan vi ta med oss videre som en ren diskusjonsgruppe, men den vil få 
et nedjustert fokus (en link) på den nye FB‐Organisasjon for DFS og vil dermed bli mindre synlig.  
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Skytterkontoret oppretter Facebook organisasjon som en ny informasjonsplattform for DFS i 
tilknytning til DFS internettsider.  Kostnader tilknyttet nødvendige applikasjoner belastes 
innenfor årets informasjonsbudsjett.    
 
Vedtak  
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 
 



 Sak 98/2013    Status for Langtidsplan 2012‐2016 

 
Skyttertinget behandlet Langtidsplan 2012 – 2016 i sak 6, og fattet følgende vedtak: 
Det frivillige Skyttervesens Langtidsplan for perioden 2012‐2016 godkjennes.  Ved rullering av 
planen skal den sendes ut til høring og fremmes for Skyttertinget i 2014. Enstemmig vedtatt. 
Styret vedtok i sak 8/2013 utforming av tiltaksplan for gjennomføring av tiltakene i 
langtidsplanen.  
 
Administrasjonen la i møtet fram tiltaksplan med status per september 2013. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre tar status tiltaksplan til etterretning.  
 
Vedtak: 
Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 99/2013   Regnskap pr. 31. august 2013 

 
Administrasjonen la fram regnskap for private og offentlige midler pr 31.8.2013.   
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre tar fremlagte regnskap for DFS per 31.8.2013 til etterretning. 
 
Vedtak 
Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 100/2013   Budsjett 2014 

 
Administrasjonen la fram foreløpig budsjettforslag for offentlige midler 2014 til Skytterstyret 
 
 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å gjøre følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre tar fremlagt forslag til budsjett for offentlige midler for 2014 til etterretning. 
Resultatet av drøftingene i Norges Skytterstyre innarbeides i endelig budsjettforslag for offentlige 
midler for 2014 som blir lagt fram til Norges Skytterstyres møte i desember 2013.   
 
Vedtak  
Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 



 Sak 101/2013    Søknad om opptak av nytt skytterlag – Polarsirkelen skytterlag 

 
Viser til tidligere behandling i sak 54/2013, der Rana feltskytterlag søkte om opptak som nytt 
skytterlag i DFS.  
 
Skytterstyrets vedtak i sak 54/2013: 
Styret ser positivt på søknaden. 
Det må imidlertid søkes om et annet navn med betegnelsen «skytterlag».  
Søkeren må også redegjøre for nødvendigheten av et nytt lag i området, satt opp mot å gå inn i et 
eksisterende lag.  
Styret tar endelig stilling til søknaden når nye opplysninger foreligger.  
 
Etter litt korrepondanse har Skytterkontoret mottatt endelig søknad om opptak av nytt lag ‐ 
Polarsirkelen skytterlag. Søkeren har redegjort for hvorfor de mener det er nødvendig med et 
nytt skytterlag i området.  
 
Rana skyttersamlag har i brev opprettholdt sin innstilling med at de ikke ser behov for å opprette 
et nytt skytterlag. 
 
Torben Knudsen fremmet følgende forslag: 
Søknad fra Polarsirkelen skytterlag avslås av Norges Skytterstyre. 
 
Jan Åge Gjerstad fremmet følgende forslag: 
Polarsirkelen skytterlag må dokumentere: 

1. Hvordan de planlegger sin virksomhet med tanke på: 
a) Baneskyting – egen bane eller leie annen bane 
b) Feltskyting – har man planer om å bruke det areal/de avtaler som Røvassdalen 

skytterlag bruker, eller er det andre områder som planlegges brukt 
c) Innendørs – egen bane eller leie hos andre 

 
2. Det må også redegjøres for hvilke ressurser man besitter som tilsier at det nye 

skytterlaget vil klare å nå sine mål. Vi ber samtidig om at skytterlaget vurderer et lagsnavn 
med en mer presis geografisk tilhørighet. 

 
Vedtak 
Jan Åge Gjerstad sitt forslag vedtatt med 4 mot 4 stemmer, der presidentens dobbeltstemme 
avgjorde. Vaaje, Gjerstad, Knutsen og Lystad stemte for Gjerstad sitt forslag, mens Lund, Skaug, 
Knudsen og Meland stemte for Knudsen sitt forslag.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Sak 102/2013   Norsk Skyttertidende i fremtid 

 
Som orientert tidligere til Norges Skytterstyre, vil redaktør i Norsk Skyttertidende, Viktor 
Storsveen, bli pensjonist i løpet av 2014. Administrasjonen vil legge opp til en prosess som tar 
sikte på å avklare bladets organisering og rolle framover, før det eventuelt utlyses en ny stilling 
som redaktør. Strategien for Norsk Skyttertidende vil i stor grad også påvirke både den 
økonomiske og personellmessige ressursbruken på eksternt informasjonsarbeid i DFS. 
 
Til møte forelå et notat fra administrasjonen, samt at Redaktøren var tilstede innledningsvis og 
redegjorde for sitt syn. Skytterstyret foretok deretter en drøfting av administrasjonens notat og 
ga innspill til administrasjonen.  
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å gjøre følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre ga føringer for arbeid med strategiske valg for organisering av Norsk 
Skyttertidende sin virksomhet i framtid. 
 
Vedtak 
Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Meldingssaker   

 
1. Status ”Gjennomgang av DFS framtidige forsvars‐ og samfunnsrolle” 
2. Status LS 2014 Sandnes  
3. Status LS 2015 Lesja 
4. Status LS 2016 Øvre Målselv   
5. Erfaringer og rapport LS 2013 Oppdal ‐ Skyteteknisk støtte   
6. Erfaringer og rapport LS 2013 Oppdal ‐ Resultatservice   
7. Erfaringer og rapport LS 2013 Oppdal – Salgsavdeling 
8. Oppsummering LS 2013 Oppdal 
9. Norgescup i Stang‐ og felthurtigskyting, forslag fra Roy Håkstad  
10. Brev fra John Olav Ågotnes 
11. Orientering om status vurdering av støyretningslinjer og nytt skytebaneregister 
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